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Andrzej Goiqbieski

Radny Rady Miasta Wioclawek

Pan

dr Marek Wojtkowski

Prezydent Miastd Wlaclswek

Szanowny Panie Prezydencie

W tmieniu mieszkaricow Wtoclawka zwracam siq z profbq o umiejscowienie wiaty na

przystanku autobusowym na 2qdanie na AL. Chopina w istniejqcej zatoczce parkingowej na

wysoko$ci bloku mieszkalnego przy Al. Chopina 17. Starsze osoby korzystajqce z tego
przystanku naralone sq na bezpoirednie driatanie trudnych warunk6w atmosferycznych.

Z powa2aniem

.r n-'* , /"; ? 'vl),'e***1 Y( /
,1 lii


